
Koosoleku nr 28 protokoll 

Tartu valla arengu- ja planeerimiskomisjon 

 

Asukoht: Kõrveküla 

Kuupäev: 19.02.2024, Algus kell 16:00  Lõpp kell 17:35 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Aigar Lepp, Jaak Kumar, Varmo Veski, Kaarel Melk 

Puudus: Meelis Villems 

Kutsutud: Tarmo Raudsepp, Egle Nõmmoja, Marjaliis Kivisaar, Kadi Kukk, Eve Kallas, Liivia 

Kruusmägi 

P ä e v a k o r d: 

1. Seisukoht Kukemetsa kruusakarjääri maavara kaevandamise keskkonnaloa nr 

L.MK/321416 muutmise (laiendamise) taotluse kohta   

2. Korruptsiooni ennetamine Tartu valla töökorralduses  

3. Tartu Vallavolikogu 16.03.2022 otsuse nr 22 „Huvide deklaratsiooni esitajate ja 

deklaratsioonide kontrollija määramine“ kehtetuks tunnistamine  

4. Vallavara omandamine 

5. Projektis „Lähte alevik, Kase tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemine  

6. Projektis „Tabivere alevik, Pargi tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ osalemine  

7. Omafinantseeringu tagamine 

Otsused ja eriarvamused. 

1. Päevakorrapunkt Seisukoht Kukemetsa kruusakarjääri maavara kaevandamise 

keskkonnaloa nr L.MK/321416 muutmise (laiendamise) taotluse kohta, ettekandja: Marjaliis 

Kivisaar, aruteluga alustati: 16:00 

Ettekandja andis ülevaate Kukemetsa kruusakarjääri maavara kaevandamise keskkonnaloa 

muutmise taotluse kohta. 

Kuna komisjon on eelnevalt toetanud loa andmist uuringuteks, siis ei ole komisjonil 

vastuväiteid. 

Otsus: 



Komisjon võtab info teadmiseks ja toetab eelnõud. 

 

2. Päevakorrapunkt Korruptsiooni ennetamine Tartu valla töökorralduses, ettekandja: Eve 

Kallas, Liivia Kruusmägi, aruteluga alustati: 16:05 

Ettekandja andis teada, et määruse eesmärk on ära hoida võimalikke korruptsiooni olukordi 

Tartu vallas. Määruse eesmärk on kehtestada seisukohad, õigused ja kohustused seoses 

korruptsiooni ennetamisega Tartu valla töökorralduses. Andis ülevaate määrusest sätestatud 

põhimõtetest ja moodustatava komisjoni koosseisust. 

 

Kell 16:18 saabus Varmo Veski. 

 

Komisjoni esimees tegi ettepaneku vorm ka elektrooniliselt täidetavaks muuta, näiteks läbi 

SPOKU või mõne muu keskkonna. 

Tehti ettepanek muuta sõnastust selgemaks seoses volikogu komisjonide liikmetga  – kohustus 

esitada huvide deklaratsioon. 

Komisjon tegi ettepaneku mitte lisada moodustatava komisjoni hääleõguslike liikmete 

koosseisu abipersonali. 

 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud parandustega. 

 

3. Päevakorrapunkt Tartu Vallavolikogu 16.03.2022 otsuse nr 22 „Huvide deklaratsiooni 

esitajate ja deklaratsioonide kontrollija määramine“ kehtetuks tunnistamine, ettekandja: Eve 

Kallas, Liivia Kruusmägi, aruteluga alustati: 16:43 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust ja kehtetuks tunnistamise vajadusest. 

 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

4. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine, ettekandja: Egle Nõmmoja, aruteluga alustati: 

16:45 



Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on väiksema jupiga Astelpaju tänavagast, mis 

ühendab Aruküla teed Vahi teega. Antud tee-maa lõik on moodustunud kunagise 

detailplaneeringu alusel. Hetkel kasutatakse juurdepääsuks kolmele majapidamisele. 

Planeerigute järgi on antud lõik vajalik, et oleks võimalik Astelpalju tänava ehitus tulevikus. 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

 

5. Päevakorrapunkt Projektis „Lähte alevik, Kase tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ 

osalemine, ettekandja: Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 16:51 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust ning andis teada, et tegemist on toetusmeetmega, mille 

raames on soov ehitada kergliiklustee Lähte alevikku, Kase tänavale. Toetusmeede avaneb 

märtsi lõpus, toetusprotsent on 53%, projekteerimine on tehtud. Toetusraha on võimalik 

kasutada 2027 aasta sügiseni, lisaks on võimalik pikendada realiseerimist 10 kuud. 

Eelnõu ettekandjad leidsid materjalides ebakõlasid ning toovad eelnõu uuesti komisjoni 

järgmisel kuul 

Otsus: 

Komisjon võttis info teadmiseks. 

 

6. Päevakorrapunkt Projektis „Tabivere alevik, Pargi tn jalgratta- ja jalgtee ehitamine“ 

osalemine, ettekandja: Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 17:00 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust ning andis teada, et tegemist on toetusmeetmega, mille 

raames on soov ehitada kergliiklustee Tabivere alevikku, Pargi tänavale. Toetusmeede avaneb 

märtsi lõpus, toetusprotsent on 53%, projekteerimine on tehtud. Toetusraha on võimalik 

kasutada 2027 aasta sügiseni, lisaks on võimalik pikendada realiseerimist 10 kuud. 

Eelnõu ettekandjad leidsid materjalides ebakõlasid ning toovad eelnõu uuesti komisjoni 

järgmisel kuul 

Otsus: 

Komisjon võttis info teadmiseks. 

 

7. Päevakorrapunkt Omafinantseeringu tagamine, ettekandja: Kadi Kukk, aruteluga alustati: 

17:20 



Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on kolmanda korraga kui vald läheb taotlema  

toetust Äksi vee- ja kanalisatsioonirajatiste rekonstrueerimise projektile. Viimasel korral jäi 

projekt napilt (esimesena) toetuse saajate nimekirjast välja. 

 

Otsus: 

Poolt: 5, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 11.03.2024 kell 16:00 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 

 


